



國際專業保安協會(香港)  
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



**To:** All members and friends of IPSA (HK)

**From:** IPSA (HK)

**Date:** 31<sup>st</sup> July 2014

**Seminar on Safety and Security Practice for the Protection of School Children**

There are ever-growing risks for school children in today's environment. Children are subject to violent acts, obscene gestures, drugs, abduction, natural disasters or human errors, visits, overseas secondment etc. not only limited to within academic complex. It only takes seconds for mishaps happened while children are going to, during, and leaving school. This seminar introduces useful information for security practitioners in the preparation and execution of providing protection to school children against potential risks.

**Speaker:** Mr. Shing Pui-fun, Eric

A retired Superintendent of the Police – Eric spent most of his career with the Criminal Investigation Department of the police. He is conversant with the law of Hong Kong. He has been in the security training field after his retirement and is currently a security consultant of an eminent international school where most of the students are from prominent families.

**Venue:** The Police Officers' Club, 28 Hung Hing Road, Causeway Bay, Hong Kong.  
\*\*\* 5 to 10 minutes' walk from the Exit D of Causeway Bay MTR Station through the World Trade Centre's underground parking's subway, or walk from the Exit C of Causeway Bay MTR Station across the Sino Plaza's footbridge.

**Date:** Monday, 18<sup>th</sup> August 2014

**Schedule:** 1830 hrs. : Registration → 1900 - 2030 hrs. : Seminar

**Language:** Cantonese

**Fees:** Free for members of IPSA and APSA (IPSA's Corporate Member is able to nominate 5 representatives).

HK\$50 for non-members

**Reservations:** Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 11th August 2014.

**Remarks:** Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

**BOOKING SLIP – Practice to Protect the Safety and Security of School Children in Today's World on 18 Aug 2014**

To: Administrative Support of IPSA (HK)

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the seminar on 18th August 2014.

My bank-in slips / transfer slip of total HKD\_\_\_\_\_ (being total of \_\_\_\_\_ x HK\$50) to A/C no.: **541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd (HSBC).**

Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:

Please give name, **IPSA Membership no.** (if available) and Email address in **block** letter.

1. _____	Email Add.: _____
2. _____	Email Add.: _____
3. _____	Email Add.: _____
Contact Person: _____	Daytime Tel.: _____
Fax: _____	Date: _____



國際專業保安協會(香港)  
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



致：各會員及朋友  
由：國際專業保安協會(香港)  
日期：2014年7月31日

**校園安全及保安實務講座**

在今天的環境中，保護學童的需求不斷增長。不僅限於學校範圍內，學童容易遭受暴力、淫猥、毒品、拐帶、自然災害、人為錯誤、參觀或海外借調等行為影響。於學校或離開學校期間，學童均有機會處於危險之中，發生事故只需要幾秒鐘的。本次講座將提供保安從業者對保障學童潛在風險的有用信息。

- 講者:** 盛培芬先生  
盛培芬先生，退休警務處警司。盛先生大部份時期駐守刑事調查科，其對法律有深刻認識。退休後並從事保安培訓工作，目前是一著名國際學校的保安顧問。
- 地點:** 銅鑼灣鴻興道 28 號警官會所  
\*\*\* 從地鐵銅鑼灣站世貿中心出口前往，經由世貿中心停車場的隧道祇需五至十分鐘，或從信和廣場的天橋前往。
- 日期:** 2014 年 8 月 18 日(星期一)
- 時間:** 1830 時：登記 / 1900 - 2030 時：講座
- 語言:** 廣東語
- 費用:** IPSA 及 APSA 會員免費 (IPSA 公司會員可安排 5 名代表出席)  
非會員港幣\$50
- 報名:** 先到先得。截止報名日期：2014 年 8 月 11 日。請填妥以下表格及連同付款記錄，以郵寄、電郵或傳真予本會。
- 備註:** 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

**報名回條 - 2014 年 8 月 18 日 校園安全及保安講座**

致: 國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵: info@ipsa.com.hk

本人將參加 2014 年 8 月 18 日之講座，現附上銀行\*入數紙 / 轉帳紙合共: HKD\_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ x 港幣\$50 )，存至本會的匯豐銀行帳戶 "International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd"，帳戶號碼: 541-866836-001

(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號 (如有)，有關資料將印於電子證書。)

1. _____	電郵: _____
2. _____	電郵: _____
3. _____	電郵: _____
聯絡人: _____	日間聯絡電話: _____
傳真: _____	日期: _____